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Zahtevna izgradnja podvoza ho trajala predvidoma do začetka novembra.

Začela se je gradnja podvoza

Varnejša bližnjica 
do Medvod

Sredi julija so začeli graditi železniški podvoz na cesti ob Sori.
Medvode - Napovedana gradnja podvoza 

pod železniško progo na cesti ob Sori, ki bo 
pomenila varnejšo bližnjico do Medvod za 
vasi Vaše, Goričane, Rakovnik in Soro, se je 
začela sredi julija. Po začetni zamudi pa zdaj 
gradnja poteka po programu in sredi septem
bra je predvidena dvodnevna zapora železni
škega prometa na tem odseku.

Potnike bodo iz Medvod do naslednje 
postaje vozili avtobusi, tovorni vlaki pa 
bodo takrat preusmerjeni. Izgradnja podvo
za bo vsekakor pomenila veliko varnejšo pot 
z desnega brega Sore iz vasi od Sore do Vaš 
v središče Medvod. Sedanje nivojsko želez

niško središče je namreč v zadnjem času 
zahtevalo kar tri nesreče s smrtnim izidom.

Trenutno poteka gradnja stebrov za izgrad
njo nosilne plošče. Predvideno je, da bo 
nosilna konstrukcija gotova do I. novem
bra. Izvajalec del je Železniško gradbeno 
podjetje Ljubljana, dela pa investira v vred
nosti 70 milijonov občina Medvode iz pro
računa, v znesku 50 milijonov pa Slovenske 
železnice.

Poleg varnejšega prehoda oziroma križa
nja z železniško progo po cesti ob Sori bo 
izgradnja pomenila tudi razbremenitev ceste 
skozi Presko.
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Poletje 
se poslavlja

Po dveh mesecih smo spet skupaj. Kar 
živahno in na trenutke tudi lepo poletje 
smo imeli. S številnimi prireditvami, ki 
jih v barvah nekaj predstavljamo na 
srednjih dveh straneh, smo proslavili 
letošnji občinski praznik. Tokrat smo 
praznovali v samostojni Sloveniji in 
občini že tretjič.

Na drugi strani vam pišemo o ekološki 
aktualnosti, na tretji, ki je navadno 
namenjena občinski upravi, pa danes 
predstavljamo še vodjo oddelka za pro
račun in finance. Sicer pa se obeta arbi
traža za razdelitev premoženja. Odločili 
smo se tudi za obisk v krajevni skupnosti 
Zbilje, kjer so pred nedavnim imeli Zbilj
sko noč. Izkazalo se je, da je to osrednja 
turistična prireditev. Med aktualnimi 
dogajanji v občini pa smo povprašali, 
kaj je s cesto Sora - Goričane in zabele
žili smo odprtje asfaltirane ceste v D ma
vec.

Predstavljamo tudi športnico, Krpano
ve naslednike, pa medvoške godbenike 
zanimivo tekmovanje koz. Prav tako 
zanimivo tekmovanje pa se obeta, ko 
bodo za pluge stopili orači. Tudi šport
nih dogodkov ni manjkalo v zadnjih dveh 
mesecih. In na nagradno vprašanje seve
da tudi nismo pozabili.

Tako. Počitnic in poletja je konec. 
Dopusti so mimo in začenja se šola.

Pa srečno!

Jami odziv
g. Ločniškarju in uredniku 

Sotočju
Zahrbtno pisanje g. Ločniškarja samo 

po sebi kaže njegov pravi obraz in njego
vo tesno sodelovanje z nekaterimi v 
občini, kako svetnike SKD utišati oziro
ma se jih znebiti. Objavljanje osebnih 
pogledov na nekatera za občino obrobna 
politična dogajanja, ne more biti poudar
jena tema prve strani časopisa, ki naj bi 
bil občinsko glasilo. Z zaničevanjem in 
sprenevedanjem se ne da graditi odnosov 
v tej skupnosti.

Naše delo temelji na sodelovanju in 
razvoju z argumenti.

Vodja svetniške skupine SKD 
Janez Šušteršič
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Nekdanjega peskokopa ni več

Divje odlagališče prekrito s semljo
Novo vodstvo KS Smlednik si je zastavilo nalogo, da divje odlagališče sanira.

V stari šoli nova 
kuhinja

Sanitarni inšpektorji so kar nekaj let 
opozarjali vodstvo OS Preska, da je šol
ska kuhinja potrebna temeljite obnove. 
Vodstvo šole je z ugotovitvami inšpekci
je seznanjalo najprej občino Ljubljana 
Šiška nato še občino Medvode. Obnova 
šolske kuhinje je bila na prednostni listi 
naložb v šolski prostor več kot desetletje. 
Očitno je bila tako velik zalogaj, da se 
zanjo v občinski blagajni ni zbralo dovolj 
denarja vse do letos, ko je v ta namen 
predvidenih 35 milijonov sit. Zahteva 
sanitarnega inšpektorja je namreč bila, 
da se šolska kuhinja obnovi do 1. sep
tembra, sicer jo bodo prisiljeni zapreti.

Od stare kuhinje ni ostalo skorajda 
nič. Dolg hodnik oh novi kuhinji ho 
jedilnica, stara jedilnica spremenje

na v razred.
Gradbena dela so se tako začela 6. juli

ja. Zaključena naj bi bila do 15. avgusta, 
ko naj bi se začelo z montažo povsem 
nove kuhinjske opreme. Vendar se je 
zaradi zahtevnejših gradbenih del, izka
zalo se je namreč, da je kletni del šole 
zidan iz velikih skal in ne iz opeke, rok 
za dokončanje premaknil v prve dni sep
tembra. Do takrat naj bi učenci malico 
dobivali iz POŠ Sora.

Pouk le dopoldne
V OŠ Simon Jenko iz Smlednika so 

novo šolsko leto pričakali brez bojazni, 
da bi tudi letos morali nadaljevati z dvo
izmenskim poukom. S preureditvijo 
prostorov so namreč pridobili dve novi 
učilnici, ki bosta omilili prostorsko sti
sko. Rešitev je sicer le začasna, medtem 
ko čakajo na že dalj časa načrtovan prizi
dek k šoli. V občinski blagajni je za to 
naložbo namenjenih 5 milijonov sit.

Učenci bodo najbrž navdušeni tudi nad 
preurejeno računalniško učilnico, ki je 
bogatejša za 8 računalnikov. Šoli jih je 
namenilo šolsko ministrstvo.

Marsikateri opuščeni peskokop je z teti 
končal kot divje odlagališče. Od julija 
dalje mednje ne smemo več šteti pesko
kopa v Smledniku oziroma v Valburgi. 
Novo vodstvo Krajevne skupnosti 
Smlednik si je na eni izmed prvih sej 
namreč zastavilo nalogo, da divje odla
gališče sanira v tolikšni meri, kot s 
pomočjo posameznih krajanov in obči
ne Medvode zmore.

“Hektar in pol zemljišča smo zasuli z zem
ljo, v prihodnje pa bomo zasejali še travo in 
tako poskrbeli za lepšo podobo kraja. Bivšo 
deponijo smo opremili z opozorilnimi tabla
mi, ki naj bi odvračali tiste, ki so bili vajeni 
odpadke pripeljati predvsem iz kranjske 
smeri. Vsem domačinom smo na dom 
poslali tudi obvestila, da lahko kosovne 
odpadke vsak delavnik odpeljejo na Publi- 
kusovo odlagališče in to zastonj, če le imajo 
s seboj zadnjo plačano položnico za reden 
odvoz odpadkov,” nam je povedal predsed
nik KS Smlednik Zdravko Debeljak. Ta si 
sedaj še večkrat vzame čas, da “dežura” ob 
bivši deponiji in odganja tiste, ki bi se kljub 
prepovedi še vedno želeli znebiti bremena 
na tem prostoru. Ljudje se namreč težko 
odvadijo nečesa, kar so počeli več let.

V opuščenem peskokopu so se odpadki 
začeli kopičiti pred dvema desetletjema, več 
kot deset let tudi “posebni” odpadki iz pod-

Akcija občine Medvode seje zaključila 
z odvozom dvajsetih avtomobilov, ki so 
kazali večje ali manjše znake zapušče
nosti. Zapleti, ki so odvozu sledili, kaže
jo na pomanjkanje ustreznega občin
skega odloka o ravnanju z zapuščeni 
avtomobili, ki bi “dobronamerni” akci
ji dal pravno podlago. Med dvajsetimi 
odpeljanimi sta se namreč znašala dva, 
za katera lastnika trdita, da nista bila 
zapuščena, ampak le brez registrskih 
tablic.

Že spomladi je občina Medvode v sodelo
vanju s krajevnimi skupnostmi začela akci
jo, ki bi jo lahko poimenovali tudi “odstra
nimo zapuščene avtomobile”. Narejen je bil 
namreč seznam vseh zapuščenih jeklenih 
konjičkov, ki so svoje zadnje počivališče 
poiskali na javnih parkiriščih, zelenicah in 
divjih odlagališčih, ter kazali večje in manj
še znake zapuščenosti.

Medveški policisti so v primerih, ko je 
bilo to mogoče, poiskali njihove zadnje last
nike, zato, da jim je občina lahko poslala 
uradno obvestilo z zahtevo, da svojo lastni
no umaknejo oziroma odpeljejo na odpad. 
Nekaj lastnikov je zahtevi ugodilo in so avto 
odstranili, za preostalih dvajset pa je poskr-

Smledniško odlagališče je opremljeno z 
opozorilnimi tahlami.

jetij Color in Donit. Pred časom so se v 
njem znašli tudi trije sodi zdravil s preteče
nim rokom uporabe, ki sojih otroci raznaša
li naokrog in celo uživali. To je bil le še raz
log več za zaprtje deponije in njeno prekrit
je z zemljo, saj posebnih izgledov, da bi kdo 
poskrbel za dejansko sanacijo, ni bilo.

“Krajevna skupnost sedaj čaka na ustrezen 
občinski odlok, ki bi jasno opredelil način 
ravnanja z odpadki, hkrati pa čakamo na 
uresničitev kakšnega izmed načrtov s tem 
zemljiščem. Morda tistega izpred let, da bi 
tukaj nastal hipodrom,” je še pojasnil 
Zdravko Debeljak, preden je sedel na kolo 
in odhitel na drugo stran deponije, da še 
nekomu pojasni tisto, kar sicer piše na opo
zorilnih tablah, da je odlaganje odpadkov 
prepovedano.

bela občina in jih v začetku julija odpeljala 
na kranjsko Surovino.

S tem dogodkom se je akcija za nekatere 
šele začela. Dva izmed lastnikov sta namreč 
prijavila krajo svojega avtomobila, nakar se 
je ugotovilo, da sta bila opel record in peu
geot 305 na seznamu odpeljanih in preobli
kovanih v kup pločevine. Vinko Crnogorac 
in Alenka Pibernik, oba s Škofjeloške ulice, 
se nista strinjala z oceno, daje bil njun avto 
zapuščen. Poleg tega trdita, da o akciji nista 
vedela nič. Priporočene pošiljke namreč 
nista sprejela in se je vrnila pošiljatelju, 
torej občini.

Franci Jeraj, vodja oddelka javnih gospo
darskih služb občine Medvode, meni, da je 
bilo za obveščenost sicer dobro poskrbljeno, 
saj je bil seznam lastnikov ter spornih avto
mobilov objavljen tudi na videostraneh 
Televizije Medvode. Ker pa občina Medvo
de ne razpolaga s potrdilom, da sta bila last
nika tudi uradno obveščena, je obema pred
lagal izplačilo odškodnine, višino katere je 
določil uradni cenilec in za oba avtomobila 
znaša nekaj manj kot 400 tisočakov.

Da bi v prihodnje do tovrstnih zapletov ne 
prišlo več, pripravljajo odlok o ravnanju z 
zapuščenimi avtomobili.

Dva sta bila nesapuščena?

i
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Oddelek za proračun in finance

Lastni viri in sredstva države
S pomočjo odbora za gospodarstvo je oddelek pripravil projekt subvencioniranja obrestne mere za

obrtnike, podjetnike in kmetijstvo.
Medvode - S 1. aprilom je vodenje oddelka premoženja na promet nepremičnin, pri- pripravil projekt subvencioniranja 

za proračun in finance prevzel Rok Tomšič, hodki od dohodnine, razne takse, nado- obrestne mere za obrtnike, podjetnike in 
diplomirani ekonomist, ki je pet let delal na mestila in pristojbine. Sicer pa ocenjujem, za kmetijstvo. Tako bodo obrtniki in pod- 
ministrstvu za šolstvo in šport. da je letošnji proračun razvojno naravnan, jetniki lahko dobili po ugodni obrestni

“Občinski proračun je bil sprejet 30. Velik delež pa imajo v njem družbene in meri (2,5 odstotka) in kmetijstvu po 2- 
marca, občina pa se sicer financira iz last- društvene dejavnosti ter sociala.” odstotni meri. Pripravili pa so tudi projekt
nih virov in sredstev države. Med lastne S pomočjo občinskega odbora za gospo- celostnega urejanja podeželja in obnovo 
vire spadajo predvsem davki od darstvo pa je oddelek za gospodarstvo vasi. • A. Ž.

Delitev premoženja med desetimi naslednicami

Z arbitražo do zapuščine
Arbiter za občino Medvode, ki se je odzvala na postopek, bo diplomirani ekonomist Dušan Brekič.

zahtevale ugotavljanje ustavnosti, kar prav, 
saj je sporne člene razveljavilo. Tudi zato, 
ker so bili časovno neizvedljivi. Ponovno 
naj bi bilo glavno vodilo pri razdelitvi pre
moženja sporazumni dogovor.

Občina Vodice je ubrala še drugo pot in 
sredi meseca julija sprožila postopek arbi
traže ter imenovala svojega arbitra, 
nekdanjega grosupeljskega župana. 
“Postopek arbitraže so sprožili tisti, ki so 
ves čas nasprotovali normalnemu dogovo
ru o delitvi premoženja in hkrati postav
ljali takšne pogoje, na katere druge pravne 
naslednice, ne le največje, nismo mogle 
pristati,” je komentiral začetek postopka 
med voski župan Stanislav Žagar in dodal, 
da je arbitraža prava pot, če bo le pripelja
la do čimhitrejše in najpravičnejše razde
litve premoženja.

Kako naj bi postopek arbitraže potekal, v 
tem trenutku še ni povsem jasno, še največ 
pa si nekateri obetajo od nove napovedane 
spremembe Zakona o lokalni samoupravi. 
Ta predvideva, da bi v primeru, ko v treh 
mesecih ni možno doseči sporazumne delit
ve premoženja, o tem odločalo okrožno 
sodišče. Arbitraže naj bi ta novela zakona ne 
omenjala. Zapletom okrog razdelitve pre
moženja, katerega bilančna vrednost je v 
konkretnem primeru ocenjena na 160 mili
jard tolarjev, najbrž še ni konca.

stopi v veljavo 51. c člen zakona. Ta, sedaj 
že razveljavili člen pravi, da vse nepremični
ne, javno dobro in javna infrastruktura 
postanejo last tiste občine, na območju kate
re ležijo, in da vsaka občina prevzame usta
noviteljske pravice v javnih zavodih, javnih 
podjetjih in skladih, ki imajo sedež na njiho
vem območju. Ostale pravne naslednice naj 
bi imele, glede na idealen delež lastnine, 
pravico sodelovati pri soupravljanju tistih, 
ki izvajajo dejavnosti tudi na področju nji
hove občine. Vse ostale premoženjske pra
vice, denarna sredstva in tudi bremena naj 
bi se razdelila v sorazmerju s številom pre
bivalstva posamezne občine.

Uresničitev tega člena bi torej delno uza
konila tisto, za kar sta se pri dogovarjanju 
prej neuspešno zavzemali predvsem občina 
Medvode in Mestna občina Ljubljana. Osta-

STEKLARSTVO IN 
ALU KONSTRUKCIJE
MARJAM OMAM O VIČ, s.p.
Žlebe 1 k, 1215 Medvode, tel.: (061) 613-067

Izdelovanje in montaža vseh steklarskih 
izdelkov z ALU okvirji.

- zasteklitev balkonov in teras z aluminijastimi 
okvirji

- izdelovanje, montaža vetrolovov in rastlinjakov 
z ALU okvirji

- suhomontaža oken z ALU profili
- izdelovanje vitražev

3,84 odstotka “petnajstice” je medvoške?

(% Ustavno sodišče jc razveljavilo 
tiste člene konec lanskega leta 
spremenjenega Zakona o 
lokalni samoupravi, ki so 
poenostavljali delitev premo
ženja med novimi občinami. 
Poenostavljanje bi namreč po 
mnenju nekaterih, tudi večine 
primestnih ljubljanskih občin, 
pomenilo njihovo oškodova
nje. Ena najbolj dejavnih v 
tem boju za premoženje je 
občina Vodice, ki je julija 
začela postopek arbitraže.
Občina Medvode se je na 
postopek odzvala z imenova
njem diplomiranega ekonomista Duša
na Brekiča za svojega arbitra.

Sporazumni dogovori o delitvi premoženja 
nekdanjih petih ljubljanskih občin so se 
začeli že pred štirimi leti, takoj po ustanovit
vi Mestne občine Ljubljana in devetih pri
mestnih občin, med njimi tudi medvoške.

0 Najprej so se o delitvi nekdaj skupnega pre
moženja neuspešno pogovarjali župani in 
njihovi svetovalci, potem komisije pri 
občinskih svetih, nato ponovno župani s 
svetovalci, nato pa je jalovo komuniciranje 
poskušal poenostaviti spremenjen in dopol
njen Zakon o lokalni samoupravi.

Taje predvidel, da v primeru, ko med pra
vnimi naslednicami ni možen sporazum,

le pravne naslednice pa so menile, da jih ta 
člen postavlja v neenakopraven položaj. 
Postale naj bi namreč lastnice tistega, kar 
jim nekdaj pod okriljem ljubljanskih občin 
menda ni uspelo pridobiti. Hkrati tudi pravi
ca do soupravljanja podjetij ali skladov, ki 
opravljajo dejavnost na njihovem območju, 
v konkretnem primeru holdinga, ki vključu
je sedem javnih podjetij, ni jasno opredelje
na. Predvsem občina Vodice, najmanjša 
izmed naslednic, meni, da so tudi njeni 
občani prispevali k premoženju, ki se naha
ja v MOL, in da jim torej pripada tudi 
finančna poravnava. Ustavno sodišče je 
očitno presodilo, da imajo tiste občine, ki so
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Krajevna skupnost Zbilje

Promet je ze nekaj časa največja ovira
Ceste so v krajevni skupnosti Zbilje še kar urejene, največ težav pa je ob izletniških konicah s parkiranjem.
Zbilje - Krajevna skupnost, za katero sta v 

občini Medvode značilna izletniški turizem in 
rekreacija, je letos dobila novo vodstvo. Novi 
predsednik Alojz Bertoncelj ima sicer vrsto 
pripomb na dogajanja in razmere, vendar oce
njuje, da bodo veliko naredili, če bodo v tem 
štiriletnem mandatu v krajevni skupnosti 
uspeli urediti dva hektara in pol obale, ki sojo 
dobili pred dvema letoma ob čiščenju jezerske
ga dna nad čolnarno.

Imamo kamne spotike
“Ob tem, ko je največji problem v izletni

ških konicah v Zbiljah parkiranje, je ob ureje
nem parkirišču kamen spotike nekdanji Mer
catorjev obrat keramike. Pred petnajstimi leti 
je bil objekt, ki zdaj po ukinitvi obrata oziro
ma dejavnosti keramike propada, pozidan. 
Tik pred ukinitvijo, vedo povedati domačini, 
je bilo v njem dovolj dela. Celo nadure so dela
li. Zdaj stoji prazen, propada in neugledno 
“pozdravlja” izletnike, ko pridejo v Zbilje,” 
komentira sramoto sredi vasi predsednik 
Bertoncelj.

Problem, nad katerim se jezijo tudi turi
stični delavci, so plavajoče odplake in 
odpadki na jezeru. Vsake toliko časa v HE 
Mavčiče spustijo vse, kar se nabere za pre
grado. Menda se to ne bi dogajalo, če bi 
odpadke lahko zapeljali na katero od odla
gališč, vendar takšnega dovoljenja ne dobi
jo. Problem pa je očitno tudi, ker je med 
plavajočo nesnago veliko polivinila. Ob tem 
pa v krajevni skupnosti poudarjajo, da si 
skupaj z društvi želijo čimboljše sodelova
nje s Savskimi elektrarnami.

Alojzij Bertoncelj, predsednik 
krajevne skupnosti Zbilje.

Tomaž Setina, predsednik 
PGD Zbilje.

Uroš Košir, gospodar 
Turističnega društva Zbilje.

Najlepši gasilski dom
Med aktivnejšimi društvi v krajevni skup

nosti Zbilje so gasilci. Lani je bil dom gasil
cev v akciji Turistične zveze Slovenije v 
ocenjevanju gasilskih domov, ki so bili zgra
jeni v obdobju od 1930 do 1970, ocenjen za 
najlepšega. Na to so zbiljski gasilci zelo 
ponosni.

Zdaj gradijo prizidek k domu. Sicer pa 
imajo okrog 50 članov in od tega okrog 15

VK Jezero
Med delavnimi in poznanimi je tudi NK 

Jezero, ki je pred dvema letoma prazno
val srebrni jubilej. Klub ima člane, mla
dinsko ekipo in od letos tudi pionirje. Še 
posebej aktivni pa so veterani. Klub 
združuje člane iz raznih krajev, tudi iz 
Smlednika, Medvod in od drugod. Duša 
v klubu, ki ga vsi poznajo, pa je Slavko 
Martinčevič.

Gasilski dom je bil lani izbran v akciji TZ Slovenije za najlepši 
dom, ki je bil zgrajen med 1930. in 1970. letom.

Zbiljsko jezero postaja vse bolj priljubljen izletniški in turis
tični kraj, odkar so pred tremi leti na območju pri čolnarni in 

severno od nje očistili dno. Oh jezeru, kjer obiskovalce "pozdravi
jo " labodi, je vsako leto tudi največja turistična prireditev 

v občini Medvode - Zbiljska noč.

aktivnih. Opremljeni so 
kar dobro, saj imajo vozi
lo z visokotlačno črpal
ko, ki ima rezervoar za 
500 litrov vode in izred
no majhno porabo zara
di pritiska 40 barov. Zato 
lahko gasijo tudi elektri
ko. Udeležujejo pa se 
tudi akcij in tekmovanj. 
Dom je poln odličij, pri
znanj. Med gasilskimi 
društvi v občini so kar v 
samem vrhu. Zato je 
seveda predsednik dru
štva Tomaž Šetina zado
voljen.

Društvo skrbi na svojem območju za 27 
hidrantov, imajo pa tudi tri požarne bazene. 
Zdaj pa imajo v programu tudi ponudbo za 
krajane za nakup gasilnih aparatov.

Vsako spomlad rože
Med največjimi je Turistično društvo Zbi

lje, ki se sicer lahko pohvali tudi, daje med 
petimi oziroma šestimi turističnimi društvi v 
občini Medvode tudi med aktivnejšimi.

Gospodar društva Uroš 
Košir pravi, da imajo 
okrog 130 članov in daje 
kakšnih 45 še posebej 
aktivnih. Poleg čolnarje
nja organizirajo tudi raz
lične prireditve. Najbolj 
poznana je seveda Zbilj
ska noč, ki so jo letos 
organizirali 7. avgusta. 
Čez dve leti pa bodo orga
nizatorji srečanja objezer
skih krajev, kakršnih je v 
Sloveniji okrog 70. Delajo 
po programu Turistične 
zveze Slovenije, sodelujejo 
z gasilci in s športniki, 
mlade učijo jadranja. Orga
nizirajo odbojko na mivki 
in mali nogomet. Vključeni 
so tudi v občinsko ocenje
vanje kmetij in hiš.

Vsako pomlad društvo za člane in tudi za 
nečlane poskrbi za rože. Letos so razdelili 
okrog 3000 sadik. Ni čudno, da so zato Zbi
lje med letom dobesedno odete v cvetje. 
Parkirišče pred vhodom v vas je tudi njiho
vo, vendar, pravijo, bi bilo bolje, da sploh ne 
bi bilo urejeno. Zdaj namreč plačujejo zanj
168.000 tolarjev davka na leto, za tisto 
nasproti urejenemu, ki je makadamsko, in le 
nekaj deset kvadratnih metrov manjše, pa
17.000 tolarjev na leto.

Sicer pa so krajevna skupnost Zbilje turi
stično rekreacijski kraj, za katerega pa si bo 
sedanje vodstvo skupaj s člani društev priza
devalo, da bi ga v tem mandatu čimbolj ure
dili in rešili predvsem parkiranje in obalo ob 
jezeru.
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Župan je prereza! trak

Asfaltna prevleka m cesti v Drnovec
Celotna obnova je veljala 20 milijonov tolarjev. Polovico so dali krajani.

V petek, 9. julija, je bilo ob 
cesti v Drnovec slovesno kot 
že dolgo ne. Že transparent 
z napisom “Živela naša 
cesta", ki je bil postavljen na 
začetku vzpetine, nam je dal 
slutiti, kako ponosni so kra
jani na 1,6 km asfaltne pre
vleke. S prerezom slavnost
nega traku je cesto uradno 
predal v uporabo župan 
Stanislav Žagar, blagoslovi
la pa sta jo sorški in kata- 
rinski župnik, saj cesta 
povezuje obe fari.

Gradbeni odbor je potreboval 
dobra tri leta, da je pripravil vse 
potrebno za asfaltiranje ceste 
po načelu “tolar na tolar”.

“Vsak preprezan trak na novi asfaltirani cesti 
pomeni več denarja v občinski blagajni za ostale ne- 
komunalne zadeve,” je med drugim dejal slavnostni 

govornik župan Stanislav Žagar.

“Razlog več, zakaj smo cesto odprli že 
danes, je, da smo bolj razmišljali, kako 
bomo cesto gradili in manj, kako bi se kre
gali,” je med drugim dejal predsednik grad
benega odbora Mladen Urh in dodal, da so 
krajani brez težav v pol leta odstopili vse 
potrebno zemljišče.

Celotna naložba je ocenjena na 20 milijo
nov tolarjev. Polovico so prispevali krajani 
sami z zemljišči, prostovoljnim delom, 
nasipnim materialom in seveda s finančnimi 
sredstvi. Krajani 17 hiš, kolikor jih je ob 
novi cesti, so prispevali po 380 tisočakov, 
pridružili pa so se jim tudi lastniki zemljišč.

Domačini so vse povabljene na družabno 
srečanje popeljali z vozmi po novi asfaltira
ni cesti do pod Tehovca; do domačije Ivana 
Ločniškarja, ki je 40 let skrbel za nekdanjo 
makadamsko pot.

Po odprtju spet zapora in delo

Kanalizacija zgrajena, cesta pa ...
Po poldrugem letu gradnje kanalizacije na odseku Sora - Goričane se je zgodilo tisto, na kar ni nihče 

pomislil. Zaradi komunalnih naprav, ki so pod cesto, jaški niso zravnani s cesto.
Medvode - Gradnja kanalizacije Sora - 

Goričane je bila že od vsega začetka 
zahteven projekt. Že kmalu po podpisu 
pogodbe z izvajalcem se je zapletlo in se 
potem kar nekaj časa zapletalo v občinskem 
svetu. Vendar pa so bila vprašanja županu še 
najmanjša težava v primerjavi z uresničeva
njem projekta na terenu.

Kmalu se je namreč izkazalo, da je teren 
izredno težaven. Zato je bilo že na začetku 
jasno, da se bodo dela na tem tudi sicer 
zaradi poseljenosti na bolj zahtevnem 
terenu, zavlekla. In so se res. TUdi zato, ker 
je bilo prostora za vse komunalne naprave, 
ki jih je bilo treba zgraditi poleg kanalizaci
je, premalo. Potrebna so precejšnja spo
razumevanja z lastniki. Potem pa so se 
odločili, da bodo električne vode, vodovod, 
plinske napeljave, kabelsko televizijo in 
telekomunikacije vgradili v samo cesto. 
Običajno namreč te naprave potekajo ob 
cesti pod pločnikom. Na tem odseku pa to ni 
bilo izvedljivo in so zato vse naprave v cesti.

Potem ko so si vsi (izvajalec) prizadevali 
in (župan z upravo ter prebivalci ob cesti) 
želeli, da bi cesto oblekli v asfalt in jo 
odprli za občinski praznik v začetku julija, 
se to žal ni zgodilo. Kasneje pa so vsi sku
paj vendarle po letu in pol dočakali asfalt 
in dokončanje del na cesti. Ostali so le še 
pločniki. A glej ga zlomka. Ko je bila 
cesta odprta, je že prvi voznik, ko se je 
popeljal po njej, začutil, da nekaj ni v 
redu. Zakaj med vožnjo po njej \ avtu 
trese? In potem se je izkazalo. Številni 
jaški so botrovali, da asfalt na cesti ni 
raven. Konec koncev zdaj niti ni pomem- 
beno, ali jaški niso vsi enako poravnani, 
ali asfalt ni lepo položen.

“Dobesedno zgrozil sem se. Da se bo 
nekaj takega zgodilo po letu in pol prizade
vanj, zahtevnih reševanj in številnih zaple
tov, seveda ni nihče niti v sanjah pričakoval. 
Takoj smo seveda reklamirali izvedbo. Zdaj 
je na izvajalcu - SCT (in odgovornem g. 
Rabiču), da nemogočo izvedbo sanirajo,” je

Poleg ceste Sora ■ Goričane in začetka gradnje železniškega podvoza na cesti oh Sori, ki ho 
približal vasi od Sore do Vaš središču Medvod, te dni urejajo tudi okolico križišča na cesti

Valburga - Hraše v Valburgi.

Menda bodo popravilo opravili tako, da se na 
cesti ne bodo poznali naknadni posegi v asfalt.

pred izidom časopisa Sotočje razlagal in 
poudaril župan Stanislav Žagar.

Vilma Oberstar
1215 Medvode 
Škofjeloška 18 

Tel.: 061/612 616

L.i.o.o.
Delovni čas:

delovni dnevi od 8. do 20. ure 
ob sobotah od 7.30 do 18. ure 

ob nedeljah in praznikih od 8. do 12. ure
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Tretje praznovanje v svoji občini

Občinski prašnik v sliki
Ob letošnjem občinskem prazniku so bile na programu številne prireditve, Nekatere vam predstavljamo.
V naši občini smo letos že tretjič v samostojni Sloveniji praz
novali svoj občinski praznik v spomin na rojstni dan svojega 
rojaka - duhovnika, skladatelja in planinca Jakoba Aljaža, ki 
seje rodil 6. julija 1845 v Zavrhu pod Šmarno goro.

Odbor za prireditve si je tudi letos prizadeval izbrati najzanimi
vejše prireditve, ki so jih organizirala posamezna društva in organi
zacije. Nekatere pa je pripravil tudi OZ P. Vseh prireditev seje ude
ležilo več kot 8500 obiskovalcev, kar je za organizatorje vsekakor 
vspodbudno. Največ občanov seje udeležilo družabnih prireditev - 
večer z Vilijem Resnikom, dan košarke, srečanje gasilcev v Pirni
čah. Lep obisk je bil tudi na zaključnem praznovanju v Sori, kjer je 
bilo združeno s proslavljanjem 50-letnice njihovega Kulturnega

Na košarkarskem prazniku so se med drugimi pomerili tudi 
občinski politiki in predstavniki občinskih medijev. Ali je 

uganka, kdo je zmagal? Mislimo, da ne!

Vili Resnik, ki je nastopi! pred IlC v Medvodah, je kljub 
toplemu večeru še dodatno ogrel marsikatero srce. Obisko

valce je zabaval vse do druge ure zjutraj. Splačalo se je!

Velik ljubitelj konj Iztok Skokič iz KR Zbilje v Hrašah je 
pripravil zanimive Western igre, ki so zadovoljile številne 

obiskovalce. Komu od obeh na sliki pripada pokal?

društva Oton Župančič. Tudi nekatere druge prireditve so pritegni
le pozornost občanov in so sijih z zanimanjem v lepem številu tudi 
ogledali - Martina Krpana, koncert MPZ Jadran iz Merlebacha v 
Franciji in LPZ Medvode, predstave Sen kresne noči v Smledniku, 
kozjerejske razstave in podobno.

V celoti je bilo praznovanje uspešno, vendar bi morali verjetno v 
prihodnje dati večji poudarek določenim prireditvam, ki bi postale 
tradicionalne in jih potem samo še vsako leto vsebinsko bogatiti. 
Morda bi bilo dobro razmisliti v naslednjem letu o prireditvi: Sre
čanje naših občanov v Polhograjcih ali ob jezeru z družabnim pro
gramom, kar naj bi postalo tradicionalno v želji medsebojnega dru
ženja občanov.

Gasilci Spodnjih Pirnič so letos bogatejši za novo službeno 
vozilo. Njihov poveljnik Franci Jeraj predaja ključe varuhu 

in skrbniku novega vozila.

Prizadevni člani MKC Medvode so za najmlajše občane 
pripravili zanimivo slikarsko in likovno delavnico. Udeležilo 

se je je veliko otrok kljub veliki vročini.

V času praznovanja je župan izpolnil še eno svojih obljub: 
mladini je priskrbel progo za rolanje na medvoškem "šport

nem stadionu”. Vse za zdravo zabavo mladine.
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Župan Stanislav Žagar je v občinski dvorani sprejel MePZ Francoski gostje in njihovi medvoški gostitelji so s skupnim
Jadran iz Merlebacha v Franciji, ki je imel zvečer skupaj z nastopom navdušili številne Medvodčane, ki so jih za njihov

LPZ Medvode koncert v OŠ Medvode. trud nagradili z burnim aplavzom.

Na nogometnem igrišču NK Zbilje so se na prireditvi: Revija Predstavnik medvoških Martinov Krpanov je takole prijel 
nogometa med seboj pomerili ekipi veteranov in občinskih skoraj pol stota težko kobilico in jo nesel na mesto, kjer je

politikov. nanjo natovoril sol “za prodajo na tujem

V času praznovanja je bilo kar nekaj kolesarskih prireditev: “Občinska oblast” predaja novo terensko vozilo v upravljanje
Kolesarjenje skozi vasi, gorsko kolesarjenje po Polhograjcih. sorškim gasilcem. Vozilo bo služilo za gašenje požarov na 

Slika prikazuje veselje na cilju. težko dostopnih terenih.

Župan STANISIAV ŽAGAR je v imenu občine položil venec Na zaključni slovesnosti so podelili tudi priznanja
na rojstno hiša Jakoba Aljaža v Zavrhu pod Šmarno goro. najzaslužnejšim članom Kulturnega društva iz Sore, ki so v letih 

Kdaj nam bo uspelo urediti Aljaževo zbirko? društvenega obstoja prispevali mnogo ur in dni svojega dela.
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Pregled prireditev

Zbilje v sliki
V prostorih KS Zbilje bo od petka, 17. 

septembra, do nedelje, 19. septembra, 
razstava fotografij z motivi napravljeni
mi v vasi in bližnji okolici. Avtorja raz
stave sta Janez Kne in Boštjan Hefler. 
Otvoritev bo prvi dan ob 18. uri.

Atos v Medvodah
V knjižnici na Sotočju v Medvodah bo 

do sredine septembra (15. 9.) odprta 
razstava fotografij z grškega polotoka 
Atos v Sredozemlju. V njej avtor Janez 
Mihovec predstavlja naravne in kulturno 
zgodovinske zanimivosti.

Ljubitelji kolesarstva
V nedeljo, 5. septembra, ob 10. uri 

dopoldne organizira KK Medvode kole
sarjenje izpred GD v Preski v Škofjo 
Loko - Visoko - Hlavče Njive in nazaj. 
Vsekakor prijeten nedeljski rekreacijski 
izlet. Prijavite se lahko vsak dan po tel.: 
612-484, g. Mirko.

Na Stol in Vrtaško sleme
Pretekli mesec so medvoški planinci 

organizirali pohod na Stol, ki se ga je 
udeležilo 35 pohodnikov. Oktobra pa se 
bodo zopet odpravili na 7-8 ur dolgi 
pohod na Vrtaško sleme nad Mojstrano.

Ttirnir v biljardu
V soboto, 4. septembra, ob 22. uri bo v 

medvoški biljardnici nočni turnir “Set- 
ring open”. Prijavite se lahko vsak dan 
zvečer od 19. do 22. ure po tel.: 613-664.

25. septembra dopoldne ob 10. uri pa 
bo na istem mestu turnir za republiško 
uvrstitev igralcev v biljardu. Prijave 
sprejemajo najkasneje do 17. septembra.

V spomin Janeza Bokala
Lovska družina Šmarna gora iz Zavrha 

pod Šmarno goro organizira v nedeljo, 
5. septembra, ob 8. uri dopoldne strelsko 
tekmovanje “kombinacija” v lovski koči 
v Zavrhu pod Šmarno goro. Tekmova
nje bo v spomin Janeza Bokala.

Finžgarjeva 15, 1215 Medvode

Tel.: 061/612-024 
Tel.: 061/613-755 

Tel./Fax: 061/613-745

Eufemija Štorga - metalka kopja

Srebro v boju s študentsko elito
23-letna Eufemija Štorga iz Preske se je z univerziade v 

Španiji vrnila z medaljo v metu kopja. Daljava 59,30 metra 
je zadostovala za srebrno medaljo.

"Srebrna medalja na univerziadi mi pome
ni zelo veliko, saj ti uspeh na tej tekmi odpi
ra vrata na velike mitinge,” pravi Eufemija, 
ki je v boju s študentsko elito načrtovala 
finale in met okrog 57 metrov.

Z uspehom na univerziadi so se povečala 
pričakovanja za svetovno prvenstvo, ki prav 
sedaj poteka v Sevilli. “Na svetovnem 
prvenstvu načrtujem met okrog 59 metrov, 
uvrstitev v finale in preboj med 12 naj
boljših metalk kopja,” nam je zaupala Eufe
mija oziroma Efi, kot jo kličejo tudi kolegi 
iz ZAK-a, ko smo jo konec julija zmotili 
med pripravami.

23-letna študentka tretjega letnika Fakul
tete za šport si je met kopja izbrala za svojo 
disciplino pred devetimi leti, saj je bila že v 
osnovni šoli najboljša, ko je bilo potrebno 
zalučati žogico ali kamen. Navdušena nad 
televizijskimi prenosi atletskih mitingov se 
je kar sama napotila na stadion in si poiska
la trenerja. Štiri leta je trenirala pod vods
tvom Marjana Černeta, zadnja tri leta pa 
uspehe beleži pod okriljem nekdanjega 
uspešnega metalca kopja Lovra Umeka.

”V treh letih sem od 51 metrov napredova
la na 61 metrov, kar meje lani uvrstilo na 21.

Evfemija je za nastop na svetovnem 
prvenstvu v Sevilli večkrat potrdila 
normo, čeprav ta, zaradi novih kopij 
in novih dolžin, še ni bila določena. 
Poleg julijskega uspeha na univerzia
di je dobro pripravljenost potrdila 
tudi v začetku avgusta na državnem 
prvenstvu z metom 59,33 metra. V 
njenem seznamu uspehov je še 5. 
mesto na EP v TUrkuju, dve zmagi na 
Šikjjevem memorialu in slavje na 
mitingu EAA v Istanbulu.

Efi med pripravami na SP v Sevilli. 
Vso srečo!

mesto v Evropi in 34. mesto na svetu,” Efi s 
številkami podkrepi svoje zadovoljstvo s 
trenerjem. Kljub temu pa kar ne more skriti 
ponosa, da je srebrni met na univerziadi 
dosegla sama, saj je bila na tekmah doslej 
brez trenerja ob sebi precej zgubljena.

"Vendar srebrnega meta sploh ne moremo 
primerjati z mojim osebnim rekordom. Od 
sredine aprila namreč tekmujemo z novim 
kopjem, ki ima spremenjeno težišče. Meti 
so zato precej krajši,” pojasnjuje Efi. Lov na 
daljave in nove rekorde naj bi tudi met kopja 
ponovno naredil za bolj atraktivno disci
plino.

Kljub temu da je atletika, torej tudi met 
kopja, kraljica športa, Efi v tem trenutku še 
nima sponzorja, razen podjetja, ki ji poma
ga z vitamini, proteini in minerali. Z uspehi, 
ki jih to leto ni malo, bodo tudi ti prišli.

Najmočnejša Medvodčana

Moč Krpanov ni od muh
V okviru praznovanja medvoškega prazni

ka je bilo tudi tekmovanje: MARTIN 
KRPAN. Letos se gaje udeležilo kar sedem 
domačih tekmovalcev in upajmo, da bo pri
hodnje leto vseh deset nastopajočih 
domačih “krpanov”. Najbolje sta se odreza
la “najšibkejša fanta” 24-letni Aleš Leban in 
20-letni Miha Jezeršek iz Žlebov. Zasedla sta 
četrto in peto mesto in za las zgrešila prvo 
trojko, ki je bila že profesionalna iz Ljub
ljane.

Kaj je bilo za vaju najtežje?
MIHA: “Kobilica s soljo. Ker je ne moreš z 

dlanjo prijeti, temveč jo moraš v pravem 
pomenu besede nositi z zgornjim delom 
rok.”

ALEŠ: “Prenos uteži - bisag težkih 110 kg. 
Pri katerih ugrah sta bila najuspešnejša?

MIHA: Pri dvigovanju 40 kg težkega kija, 
ki sem ga dvignil 22 krat od tal nad glavo.” 

ALEŠ: “Nošenje 110 kg težkih uteži in 
sicer preko sto metrov daleč in s tem za las 
zgrešil prvo mesto.”

Ali kaj razmišljata o letu 2000?
MIHA: “Vsekakor bom sodeloval in z 

malo treninga bo drugič boljše. Sedaj pri
bližno vem, kako to izgleda."

ALEŠ: “Ja. Drugo leto s treningom bo šlo 
bolje. Letos so me malo bolele mišice in tudi 
nisem vedel, kaj me čaka.

Pred tekmovanjem sem opazil pomilujoče 
poglede gledalcev, ko so videli Aleša in Miho 
med “težkokategorniki” in slišal pripombo: 

“Ali bosta mala dva štela, kolikokrat bo kdo dvig
ni! tovor ali ga prenesel?" Na koncu sta dokaza
la, da je važna vsebina in ne embalaža.
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Godba na pihala Medvode

Ko zadonijo s vrh Triglava
V minuli sezoni so medvoški godbeniki nastopili kar triindvaj- 

setkrat. Za prizorišče prvega nastopa v novi sezoni, ki se je uradno 
začela ta teden, pa so si izbrali kar vrh Triglava.

X*

Medveška godba, ki ima svoje 
zametke v predhodni tamburaški sku
pini, je bila ustanovljena avgusta leta 
1929. Vrsto let jo je vodil prvi in dol
goletni dirigent Franc Dolinar. Potem 
ko so godbeniki nekaj let vadili po 
okoliških kmetijah, so prijeli za kram
pe in lopate, začeli graditi godbeni 
dom in ga leta 1939 tudi slavnostno 
predali svojemu namenu. Leta 1954 
ga je takratna občina Medvode 
povečala, kajti v njem je svoje prosto
re dobila tudi glasbena šola. Taje bila 
takrat pomembna valilnica za nove 
kadre medvoške godbe. Največ zaslug za to 
je nosil dirigent Alojzij Oseli, ki je bil hkra
ti tudi ravnatelj glasbene šole.

Že v sedemdesetih letih seje porodila želja 
po temeljiti obnovi godbenega doma, ures
ničila pa se je šele konec leta 1997, ko je 
obnovljen in razširjen dobil dva gospodarja;

Godbo na pihala Medvode in podružnico 
GŠ Franca Sturma iz Ljubljane.

Valilnica novih godbenikov
Največja težava Godbe na pihala Medvode 

v zadnjih letih je pomanjkanje novih članov, 
vendar se nova sezona začenja z novim

Drago Kopač -
godbenik že več kot pol stoletja

Drago Kopač je v medvoški godbi prvič nastopil na veliko
nočni procesiji leta 1947 in v vsem tem času ni razmišljal, da 
bi opustil igranje v njej. Še več, večkrat je odigral pomemb
no vlogo pri ponovni oživitvi godbe, ko so v več kot pol sto
letja prišli tudi trenutki, ko je volja do igranja in druženja 
skorajda zamrla. Prizna, da je bil včasih pogreb kakšnega 
izmed godbenikov priložnost, da seje godba ponovno posta
vila na noge.

upanjem. Godbeniki so namreč z velikim 
naporom dosegli, da bo medvoška 
podružnica GŠ Franc Šturm začela s pouče
vanjem trobil in pihal.

“V minuli sezoni je vodstvo glasbene šole 
obljubilo, da bo v medvoški podružnici 
odprlo oddelek pihal in trobil, če bomo god
beniki zagotovili zadostno število učencev. 
Zato smo organizirali predstavitvene kon
certe za osnovnošolce. Odziv je bil dober, 

zato bo glasbena šola poskrbela za 
poučevanje sicer le 10 učencev, tem 
pa bomo glasbila priskrbeli mi,” je z 
razpletom dogodkov delno zadovo
ljen predsednik medvoške godbe 
Uroš Oblak.

Godba na pihala Medvode šteje 32 
članov, dva izmed njih sta, prav tako 
kot dirigent Jurij Cizej, letošnja pri
dobitev. V minuli sezoni so imeli 
kar 23 nastopov. Poleg štirih samo
stojnih koncertov, na žalost, tudi 
slovo od Stanislava Pipana, ki se je 
medvoški godbi pridružil že leta 
1947.

Ob taktih godbe tudi zaplesali
Medvoška godba uspešno sledi zastavlje

nemu cilju, da postane plesni orkester, ob 
zvokih katerega bi se ljudje lahko tudi 
zavrteli. “Zasedba je mlada, mlad je diri
gent, program se modernizira...,” razloge za 
optimizem niza Uroš Oblak. “Trudimo se, 
da bi tradicionalni novoletni koncert postal 
premiera naučenega med letom.”

V zalogi imajo v tem trenutku več kot 30 
skladb, s katerimi bi zadovoljili različne 
glasbene okuse. Poleg redkih koračnic pro
gram namreč sestavljajo venčki uspešnih 
popevk, zimzelenih melodij, šansonov, 
filmske glasbe, klasike in celo rock opera je 
vmes. Davor Pecman v sozvočju z ostalimi 
godbeniki in predvsem ob dobrem pozna
vanju njihovega znanja in sposobnosti, pri
pravlja pester izbor skladb.

Ob 10-letnici lutkovnega pristana v Sloveniji

Lutkarji is petih držav v Medvodah
Mednarodni festival Poletni lutkovni pristan 

že deset let razveseljuje otroke v Italiji, Avstriji 
in Sloveniji. Popeljal jih bo v svet domišljije njih 
in tudi odrasle, ki bodo lahko videli, kaj lutkar
ji ustvarjajo za njihove najmlajše tako pri nas 
kot tudi v tujini. K času od nedelje, 29. avgus
ta, do petka, 17. septembra, se bo zvrstilo šest 
predstav, ki jih bodo predstavili lutkarji iz Bol
garije, Italije, Slovaške, Avstrije in Slovenije. 
Zadnjo predstavo pa bodo uprizorili tudi Med- 
vodčani in sicer CICIGLEJ-OTH. Omenjena 
predstava je namenjena otrokom od 7. leta 
dalje. Uprizorili jo bodo 17. septembra ob 11.00 
uri dopoldne v dvorani Doma krajanov v 
Pirničah.

Prvo prireditev so odigrali mladi bolgarski 
umetniki preteklo nedeljo v atriju goričans- 
kega dvorca. V torek, 7. septembra, ob 11. 
uri dopoldne bo v dvorani kulturnega doma 
Svoboda v Medvodah nastop italijanskega 
lutkovnega gledališča iz Udin s predstavo 
Cirkus treh prstov, kjer bodo na odru priča
li pravi cirkus v malem. Predstava je

namenjena otrokom od 3. leta dalje. Slo
vaško gledališče Piki bo v nedeljo, 12. sep
tembra, ob 18. uri predstavilo v atriju 
goričanskega gradu predstavo Pika Noga
vička. Omenjeno gledališče je že lani nav
dušilo medvoške otroke. V Domu krajanov 
v Sori bodo v sredo, 15. septembra, ob 11. 
uri nastopili avstrijski lutkarji s predstavo 
Gašperček in zeleni kuža. Igrica je zabavna 
in poučna in je primerna že za otroke od 3. 
leta starosti dalje. V Domu krajanov v Pir
ničah bo tudi nastop mariborskih lutkarjev v 
četrtek, 16. septembra, ob 18. uri s predsta
vo Sonček, kje si? Igrica prikazuje princip 
dobrega in zla in je namenjena že otrokom 
od tretjega leta dalje.

Po zadnji predstavi bo zaključek festivala in 
otroška žirija bo izbrala najboljšo predstavo 
in jo nagradila z nagrado CICIGLLJČEK.

Starši ponuja se vam priložnost, da s pomoč
jo lutkarjev popeljete svoje otroke v svet 
domišljije in zabave s tem, da omenjene pred
stave obiščete.

Nova pevska sezona
Moški komorni zbor Kulturnega društva 

Medvode začenja novo pevsko sezono. 
Prvič se dobijo v torek, 14. septembra, ob 
20. uri pred občinsko stavbo. K sodelova
nju vabijo nove pevce. Še posebej pogreša
jo mlade glasove. Opogumite se in pridite, 
čaka vas prijetna družba. Vse informacije 
dobite po telefonu 627-167.

Mešani pevski zbor 
v Medvodah?

Če bo dovolj zanimanja, bo na začetku 
oktobra 1999 v okviru Kulturnega društ
va Medvode in na pobudo Moškega 
komornega zbora začel delovati mešani 
pevski zbor. K sodelovanju vabijo vse 
(stare od 16 do 50 let), ki imate talent in 
veselje do petja. Prijave sprejemajo do 
12. septembra, vse podrobnejše informa
cije dobite po telefonu 627-167.

Vsi navdušenci, ki ste to že komaj 
čakali, ne oklevajte, zdaj je čas!
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Pet let Kozjerejskega društva Gorenjske

Kozje mleko je vir zdravja
Tretje praznovanje občinskega prazni
ka tudi letos ni minilo brez razstave in 
sejma koz na razstavnem prostoru na 
Verju. Dvanajst rejeev Kozjerejskega 
društva Gorenjske je na ogled pripelja
lo koze in kozle srnaste, sanske in bur
ske pasme. Predsednica društva Mcd- 
voščanka Marija Podvez petletno delo 
ocenjuje za več kot uspešno, saj jim je 
lani uspelo uvoziti čredo burskih koz, 
kijih prej v Sloveniji ni bilo.

Marija Podvez v izvirni preobleki se pri
pravlja na start kozjih dirk, s katerimi 
se je zakjučil tekmovalni del razstave. 

Poleg hitrosti koze se ocenjuje predvsem 
izvirnost in znanje rejca.

Kozjerejsko društvo Gorenjske je bilo 
ustanovljeno leta 1994 z namenom, da se 
rejci družijo med seboj in poskrbijo za 
selekcijo med živalmi. Društvo danes šteje 
okrog 60 rejcev, ki v povprečju skrbijo za 
deset živali. Največ med njimi, več kot 200, 
jih na Vojskem nad Idrijo pase Franci Vet- 
torraci. Poleg koz sanske, srnaste in burske 
pasme je v njegovi čredi tudi avtohtona 
bovška koza.

Društvo združuje rejce z Gorenjskega in 
osrednje Slovenije, lani pa se jim je pri
družilo še pet Primorcev. Predvsem zato, 
ker društvo slovi po dobrem pregledu nad 
živalmi. Vsaka žival ima namreč v repu vte
tovirano matično in v ušesu rojstno številko. 
Društvo in biotehniška fakulteta za vse ple
menske tetovirane živali vodita rodovnik. 
Letos prvič so rejci prek društva opravili 
tudi zdravniške preglede živali za ugotav
ljanje bruceloze, paratuberkoloze, Q mrzli
ce in kladmijsko zvrgavanje.

Člani društva so bili letos že na dvodnev
nem strokovnem izletu na Madžarskem, na 
eni izmed farm koz, ki deluje pod okriljem 
EU. Jeseni naj bi šli še na Hrvaško na ogled 
plemenskega vzrejališča. Letos načrtujejo 
uvoz plemenskega kozla srnaste in sanske 
pasme za poživitev krvi v čredi.

30-letna tradicija pri Podvezovih
Tradicija kozje rej stva je pri Podvezovih z 

Verja povezana z Marijino boleznijo. Komaj 
24-letni so strokovnjaki z onkološkega

Koz jerejsko društvo Gorenjske je letos 
pripravilo že peto društveno razstavo in 
sejem koz. Strokovna selekcijska komisi
ja je ocenila, da so razstavljene živali iz 
leta v leto lepše, napredek pa kažejo tudi 
rezultati opravljene molže. Za naj
lepšega med sanskimi kozli je letos raz
glasila Sotlarjevega Biela in Podvezove- 
ga Bossa. Med srnaslimi kozli je največ 
točk zbral Juvančičev l)ax. Najlepša 
sanska koza je Podvezova Baby, najlepša 
srnasta koza je Jakičeva Dina, med 
burskimi kozami pa je kraljevala Podve
zova Bara. Največ mleka je dala ponov
no Podvezova Babv, kar 5358 gramov.

-___________________ -

Naj mlajši član društva Andrej Bičanič je že
drugič zapored zmagal na kozjih dirkah.
Letos mu je pomagala sestrica Suzana.

inštituta svetovali, naj pije kozje mleko. “Če 
mi ne bo pomagalo kozje mleko, mi ne bo 
pomagalo nič več, so rekli,” svojo predanost 
kozjereji pojasnjuje Marija danes, tri dese
tletja kasneje. Koza je bila takrat prepoveda
na žival, saj naj bi povzročala škodo v na
ravi. Poleg tega je slovela za kravo revnih, 
teh pa v prejšnjem sistemu menda ni smelo 
biti.

Prvo Pod vezo vo kozo so “dobri ljudje” 
zastrupili. Z drugo in naslednjimi pa so 
imeli več sreče. Danes imajo deset živali 
doma, še deset pa se jih pase na Žirovskem 
vrhu.

Pri njih imajo tradicijo predvsem sanske 
koze, ki imajo več mleka. Marija je pre
pričana, da je kozje mleko pomagalo tudi 
sinu Davorinu, daje v dobršni meri prema
gal bronhialno astmo.

Predvsem mož Ivanje strokovnjak za izde
lavo vseh vrst sira iz kozjega mleka; poltr
dega in mehkega, z vsemi možnimi dodatki 
(z orehi, olivami, drobnjakom, poprom, 
pršutom, s plesnijo...) in skuto. Iz kozjega 
mleka nastajajo vse sladice, iz kozjega mesa 
pa pripravlja skorajda vse mesne jedi.

Prvič državno prvenstvo v naši občini

Od konja do traktorja
Konec tedna, 3. in 4. septembra, bo v 

Vodicah, Smledniku in v Mošah 
državno tekmovanje slovenskih oračev v 
oranju. Poleg oranja bodo tudi nekatere 
druge spremljajoče prireditve, ki bodo 
zanimive tudi za ostale obiskovalce.

V petek bo pretežno v Vodicah in 
sicer otvoritev ob 12. uri na prostoru 
pred pokopališčem. Tekmovanje v 
oranju pa na njivah za njim. Začelo 
se bo ob devetih dopoldne s poskus- ,ako orJči<> Sončevi konji iz Moš, zadaj jih 
nim oranjem in nadaljevalo ob 13. uri opazujejo jekleni konji”.
s pravim tekmovanjem v oranju že ob 7. uri, tekmovalno pa ob 9. in ob 12.
strnišča. Poleg medvoškega in Vodiškega uri. Ob tem bodo prikazali tudi oranje s 
župana bo nastopajoče pozdravil tudi konji kot nekoč, kjer bodo predstavili način 
državni minister za kmetijstvo. Po tekmo- izpred desetletij. Vse to bo na polju ob cesti 
vanju ob 19. uri bo povorka skozi Vodice, v Valburga - Trboje nasproti vasi Moše. 
kateri sodelujejo vsi nastopajoči. V smledniški šoli bo razstava maket raznih

Naslednji dan v soboto bo poskrbljeno za kozolcev, ki so jih izdelali učenci Ijubljan- 
bolj pester program tudi za vse druge skih osnovnih šol in razstava ter prikaz ike- 
obiskovalce. Poskusno oranje se bo začelo ban iz svežega poljskega cvetja. V Hrašah

na poligonu konjeniškega kluba Zbilje - 
Rider’s Ranch bodo igre s konji. Poleg tega 
bodo še kozje dirke, predstavitev strojev 
FENDT, stroja za drobljenje kamenja. Na 
prizorišču vseh tekmovanj oba dneva bodo 
stojnice kmečkih žena, ki vam bodo pred
stavile in ponudile dobrote naše domače 
kuhinje oz. peči in stojnice Kmetijsko sveto
valne službe, kjer boste dobili odgovore na 
vprašanja iz kmetijstva. Nastopili bodo tudi 
raketni modelarji in balonarji. Pripravljeni 
pa bodo tudi konjički in osli za otroke, ki jih 
bodo lahko zajahali.

Zaključek in podelitev priznanj bo popold
ne ob 17. uri v Zbiljah v gostilni Jezero, kjer 
bo tudi krajši kulturni program (folklora iz 
Sore, citrarka Karmen Bonča in MEPZ 
Medvode) in tam boste tudi spoznali tiste, ki 
bode še ta mesec odšli kot zastopniki Slove
nije na svetovno tekmovanje oračev v Fran
cijo.

Vsekakor se našim občanom obeta ta konec 
tedna zelo zanimiv program prireditev predv
sem v Mošah, Smledniku ter Hrašah/v sobo
to/ in v Vodicah/v petek/. Vsekakor zadnje v 
tem tisočletju.
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Ob mednarodnem šahovskem turnirju v Medvodah

Prvi Bolgar, drugi Medvodčan
Ob občinskem prazniku je ŠK Medvode mednarodna mojstra. Vsekakor bi takšni 

organiziral močan mednarodni šahovski tur- turnirji zaslužili večji obisk, kot je bil, ven- 
nir, na katerem je sodelovalo 29 igralcev in dar bo moral ŠK Medvode storiti več za 
igralk. Zmagal je bolgarski mednarodni uveljavitev šaha v Medvodah tako po šolah 
mojster Saša Nikolov in sicer za pol točke kot tudi med ostalimi občani, 
pred mednarodnim šahovskim mojstrom iz Rezultati: 1. Nikolov (Bol) 7,5; 2. Jelen 
Medvod Igorjem Jelenom, ki je vse do (Slo-Medvode) 7; 3. Črepon (Slo) 6,5; 4. 
zadnjega vodil in bil tudi izraziti favorit. Devčič (Hrv) 6,5; 5. Orel (Slo) 6,5. 
Sodelovalo je 15 igralcev s Fide ratingom in Uvrstitev Medvodčanov: 18. Pelko, 22. 
od tega šest šahovskih mojstrov ter dva Ojsteršek, 23. Pergovnik, 24. Korač,...

Ob 80-letnici telesno vzgojne dejavnosti v Medvodah

Dan košarke
Letos so košarkarski delavci v Medvodah 
pripravili ob 80-letnici telesno vzgojne 
dejavnosti in ob praznovanju občinskega 
praznika že tradicionalen DAN KO- 

^ SARKE. Obisk enajstih tekem je bil zado
voljiv, kljub zelo veliki vročini, ki je bila 
tiste dni. Vseh tekem in tudi družabnega 
srečanja tisti dan se je udeležilo več kot 
tisoč gledalcev oziroma obiskovalcev. Prire
ditelji si vsekakor zaslužijo priznanje za 
vloženo delo. Nekoč je bila medvoška 
košarka poznana širom Slovenije, vendar se 
je kasneje zaradi pogojev (ostali so brez 
ustrezne dvorane) izgubila. Ostali so samo 
še ljudje, ki želijo doseči ponovno nekdanjo 
kvaliteto.

Rezultati tekem Dneva košarke:

Šola košarke: OŠ Medvode : OŠ Simona 
Jenka 12 : 31 / 6 : 19/, OŠ Preska : OŠ Pir
niče 17 : 23 /10 : 17/, OŠ Simona Jenka : 
OŠ Vodice 12 : 11 / 6 : 3/, OŠ Medvode 
: OŠ Pirniče 12 : 11 /12 : 4/, OŠ Preska : 
OŠ Vodice 12 : 23 /9 : 8/, Reprezentanca 
šole košarke : OŠ Preska 20 : 32 / 8 . 13/, 
Pionirji: Medvode - Slovan/Livada 57 : 11 
/30 : 4/, Kadeti: Medvode - Pingvini/Šmart
no 74 : 36 /42 : 19/, Člani: Medvode - Med
vode 92 95 : 105 /53 : 50/, Mlajši vetera
ni Medvode - Veterani Olimpije 51 : 61 /19 
: 32/, Mediji - Politiki (Medvode) 22 : 37 
/19:32/

Ob rob košarke v Medvodah

Košarka v Medvodah - šport št. 1
V spomladanskem delu Trim lige v Med

vodah je bilo odigranih veliko košarkarskih 
tekem, v katerih so igrala tudi medvoška 
kluba. 1. krog: Labormed : Preska 56 : 45 
/25 : 29/ Tinex - prost; 2. krog: Preska : 

^ Heineken 41 : 53 /18 : 29/ Tinex - 
prost; 3. krog: Dolomiti 80 : Tinex 46 : 
49 /22 : 19/, Riverside : Preska 78 : 56 
/40 : 25/; 4. krog: Tinex : Labormed 46 
: 43 /18 : 24/ Preska - prosta; 7. krog:
Preska : Tinex 0 : 20 - 
Lestvica:
Heineken 5 4 1 250 : 223 9 + 27
Labormed 4 4 0 227 : 169 8 + 58

Dolomiti 80 4 .3 1 217 : 141 7 + 76
Stanežiče 5 1 4 224 : 311 6 - 87
Riverside 3 2 1 212 : 162 5 + 50
Tinex 3 2 1 105 : 89 5 + 16
Indijanci 4 0 4 154 : 229 4 - 75
Preska 4 0 4 142 : 207 4 - 65/-1/
Razpored tekem Trim lige v jeseni: 5. krog
- 2. 9. 1999, Heineken : Tinex ob 19.00 
Preska - prosta; 8. krog - 7. 9. Preska : 
Stanežiče ob 18.00 Indijanci : Tinex ob 
20.00; 9. krog -14. 9. Tinex : Stanežiče ob 
18.00, Indijanci: Preska ob 20.00; 6. krog

- 21. 9. Preska : Dolomiti 80 ob 18.00, 
Tinex : Heineken ob 19.00

IZDELAVA POHIŠTVA VSEH 
VRST PO NAROČILU!!!

BRANE MERJASEC, Sp. Pirniče 27a, 1215 Medvode, tel. 061/621-849

Nagradno vprašanje
V občini Medvode imajo več stožcev 

na različnih mestih za lepljenje različnih 
lepakov. Včasih se ob pogledu nanje 
zazdi, da v občini zares potrebujejo 
odlok o plakatiranju, saj so na njih tudi 
mesece stari plakati. No, pa pustimo kri
tične poglede, vprašujemo vas, kje smo 
slikali tale stožec za plakatiranje. Odgo
vore pošljite na naslov Gorenjski glas, 
p.p. 124,4001 Kranj.

Ime in priimek

Naslov

Pošta

Stožec za plakatiranje je:

Zdaj pa k rešitvam nagradnega 
vprašanja iz tretje številke Sotočja. V 
številnih odgovorih niste bili vsi, ki bi 
zapisali, da smo slikali rojstno hišo 
Jakoba Aljaža v Zavrhu.

Nagrado - majico Gorenjskega glasa, 
prejmejo: Zvonka Kozamernik, Vaše 24 
c, 1215 Medvode; Ivan Bonča, Moše 11, 
1216 Smlednik; Tone Jenko, Zgornja 
Senica 23/A, 1215 Medvode.

Na kolo za zdravo telo
Tudi kolesarji v teh vročih dneh niso poči

vali. Najprej že v soboto, 26. junija, so 
izpeljali v organizaciji TD Hraše rekreacij
sko vožnjo s “turističnimi” kolesi iz Hraš 
skozi Smlednik, Zavrh (obisk Aljaževe rojs
tne hiše) in Pirniče v Medvode. Kolesarjen
ja se je udeležilo 50 kolesarjev in kolesark.

V nedeljo, 4. julija, pa so odšli najprej na 
pot po Polhograjcih z gorskimi kolesi člani 
KK Avtosport Zbilje in se vrnili po naporni 
in zanimivi vožnji v Medvode pred BC. 
Komaj so se prvi vrnili s Polhograjcev, že so 
štartali drugi - gorski kolesarji KK Med
vode. Udeležilo se je je 64 kolesarjev in 
rezultati: do 15 let: 1. Boštjan Hribovšek, 2. 
Anže Bočko, 3. Domen Berlil; od 15-30 
let: I. Peter Kardža, 2. Gašper Rak, 3. To
maž Kališnik; od 30 - 45 let: 1. Tone Kam
nik, 2. Jani Kršinar, 3. Silvo Gaber, nad 45 
let: 1. Ilija Mištrafovič, 2. Matej Mihovec, 3. 
Jani Ciuha; ženske: 1. Mojca Kališnik, 2. 
Renata Podviz, 3. Lucija Peterlin.
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S praznovanjem praznika občine Medvode so sovpadle tudi konj
ske dirke v Komendi, kjer so se pomerili tudi nekateri gorenjski 
župani. Stanislav Žagarje bil na dirkah županov drugi.

V Spodnjih Pirničah v klubu Lipa je bil izbor lepotice Gorenjske. 
Predsednik žirije je bil sam župan Stanislav Žagar, žirija pa je 
odločila, daje najlepša Gorenjka Štajerka.

Pred knjižnico Na Sotočju v Medvodah je zrasel zid. Menda je 
bilo tako načrtovano. Nekateri pravijo, da je podoben “berlinske
mu”, sploh pa zastira pogled na most in Soro.

Pa ja niste pozabili. Prinesite stare razglednice, če jih imate, ob 
ponedeljkih v tajništvo občine. Ob letu 2000 namreč v občini 
pripravljajo faksimile dokumentov tega stoletja.

Nogometni klub Jezero Zbilje je tudi letos organiziral nogometni 
turnir za memorial Marka Žavbija Koksa. Prvi je bil NK Trnovec 
Bartolovečki, drugi NK Medvode, tretji pa NK Zbilje.

V Smledniku so tudi letos počastili praznik sv. Urha. Tokrat sicer 
niso pripravili tradicionalnega Urhovanja kot v zadnjih letih. So pa 
blagoslovili obnovljeno kapelico.

Na Klancu v Medvodah se zadnje čase dogajajo, kot se uradno 
pravi, različni posegi v prostor. Nepredviden je bil tudi tale, ko je 
“nekdo” v nesreči podrl kužno znamenje.

Posnetek je z igrišča z mivko v Zbiljah ob obali jezera. Pa ne gre 
za običajno ruvanje. Pač pa je ragbi klub RIS iz Ljubljane prejšnjo 
soboto predstavil igranje ragbija.


